

# 樹賢(愛陶樂)環保教育獎學金 2024

## Surein (Loveramics) Environmental Education Scholarship 2024

### 供申請人參考資料 General Information for Applicants

截止申請日期: 2024 年 8 月 9 日  
Deadline for Application: 2024

- 樹賢基金誠邀在香港特別行政區及粵港澳大灣區內就全日制中學、大學學生，申請 2024 年度樹賢(愛陶樂)環保教育獎學金(含助學金、研究津貼)。

Applications are cordially invited from students pursuing full time studies in secondary schools and universities in Hong Kong SAR and the Greater Bay Area, China, for the Surein (Loveramics) Environmental Education Scholarship (inclusive of bursaries, research grants), tenable in 2024.
- 樹賢(愛陶樂)環保教育獎學金由香港愛陶樂有限公司捐出，以支持環保教育工作。

The Scholarship is donated by the Loveramics Ltd, Hong Kong, in support of the environmental education missions of the Surein Foundation.
- 範圍：持續發展主題：碳中和的推行、減排減廢減塑、食物安全生產、有機耕種、鄉郊保育、生態平衡及潔淨能源。

Scope: Various sustainability themes: carbon neutrality and its implementation, reduction in waste, emission, plastic, safe food production, organic cultivation, nature conservation, balanced eco-system and clean energy.
- 申請人必須是正在學習、受訓、或參與環保教育活動的學生，或學校代表(負責帶領環保教育活動的老師)。

The Applicant shall be either a student undertaking studies, training, or projects relating to environmental education, or a representative of the school (teacher in-charge of an education project).
- 獎學金形式：以現金支付申請人在學習和研究時的支出、如學費、材料費，交通費。

Form of Scholarship: Cash to pay for fees, materials or travel expenses relating to the projects, studies and/or training to be undertaken.
- 名額及金額：本年獎學金最多 10 份，總金額是港幣\$10,000。

Number and Value: A total of 10 scholarships at HK\$10,000 will be available this year.
- 程序：申請人必須用指定的表格。表格可以在樹賢基金網頁 [www.sf.org.hk](http://www.sf.org.hk) 下載。填妥的表格須以郵政或電郵，在截止前寄至表格上註明的地址。收到的申請，會由樹賢獎學金委員會審議，董事會批准。董事會有最終決定權。

Procedure: Applications shall be made on a Prescribed Form, downloadable from the Surein Foundation website ([www.sf.org.hk](http://www.sf.org.hk)). Duly completed forms should be sent by post or email to the address on the Form before the deadline. Applications will be considered by the Foundation's Scholarships Committee, and approved by the Board of Directors. The Board's decision will be final.
- 結果：成功的申請者會收到通知。結果會在 2024 年 9 月在基金的網頁上公佈。獎學金(和獎狀)會在 2024 年第四季內頒發。(完)

Results: Successful applicants will be notified. Results will be published in the Website of the Foundation in September 2024. The scholarship (and certificate) will be awarded in the last quarter of 2024. (ends)

**樹賢(愛陶樂)環保教育獎學金 2024**  
**Surein Foundation (Loveramics)**  
**Environmental Education Scholarship 2024**

**申請表格**  
**Application Form**

**A. 個人資料(收集到的資料謹作本申請之用)**

**Personal Particulars (Data collected are for this application)**

*中文姓名：	*Name In English：
*出生年份 Year of Birth：	*電話 Telephone：
*香港/澳門/大灣區身份證號碼： Hong Kong / Macau / GBA Identity Card No.:	
*地址 Address：	
*電郵 E-mail：	
*學校名稱： Name of School/University：	*年級： Level：

**B. 家長 / 監護人資料 (未滿 18 歲之申請人必須填寫此欄)**

**Parent / Guardian Information (Applicants under 18 years old shall fill in these columns)**

*中文姓名：	Name In English：
*與申請人關係 Relationship：	*電話 Telephone：
*電郵 E-mail：	* WhatsApp No. / 微信號 WeChat ID：
*地址 Address：	

(\*表示必須提供的資料 Denotes essential information and must be provided)

**組別及主題 Categories and Study Themes**

組別 Categories	學習主題(可選擇多項) Study Themes (Multiple themes accepted)
<b>中學生組 Secondary School</b> <input type="checkbox"/> 個人 Individual <input type="checkbox"/> *團體 Group Project	<input type="checkbox"/> 節能交通, 環保出行。 Use clean energy for sustainable transport <input type="checkbox"/> 海洋保育減塑, 維持生物多樣。 Maintain marine bio-diversity. Reduce plastic use <input type="checkbox"/> 惜食, 減廢。 Save food. Reduce Waste
<b>大專/大學生組 Tertiary Institution</b> <input type="checkbox"/> 個人 Individual <input type="checkbox"/> *團體 Group Project	<input type="checkbox"/> 減碳排放, 防大氣變暖。 Check global warming. Reduce emissions <input type="checkbox"/> 保育鄉郊。 Conserve the Countryside <input type="checkbox"/> 平衡生態。 Balance our eco-system

(\*團體項目可經學校代表申請 Group project may be applied through a representative of the school)

C. 參與的學習、訓練或研究的環保教育項目詳情

**Details of the proposed study, training or research on environmental protection project**

日期 Date:	地點 Venue:
內容 Contents (use more sheets if necessary):	

D. 學校的推薦(若有) Recommendation from school/university faculty (if any)


**聲明 Declaration:**

本人謹此聲明，上述資料均屬實，否則申請可被取消。

We/I hereby declare that the above information is correct, otherwise the Application may be disqualified.

簽名:

日期:

Signed :

Date :

(未滿 18 歲的申請人，須由家長 / 監護人代簽 For Applicants below 18 years old, this Form shall be signed by parents / guardian)

學校代表:

School representative:

(如經學校代表申請 If application is through the school)

填妥的表格，請以電郵發送至 <[info@sf.org.hk](mailto:info@sf.org.hk)> 或郵政遞至香港灣仔告士打道 77 號富通大廈 7 字樓樹賢基金收。

The completed Application Form should be emailed to <[info@sf.org.hk](mailto:info@sf.org.hk)>, or posted to **Surein Foundation, 7th Floor, Fortis Tower, 77 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong.**